
HF Sommervirke
Referat af bestyrelsesmøde mandag den 15. november 
2024 

Til stede: Carina Wahl, Henrik Jensen, Jimmy Persson, John Hallager, Maibritt Kristensen, Tim 
Mahler, Thomas Jensen og Thomas Krag. Afbud fra Nicolai Eskesen.

Godkendelse af dagsorden
Dagsordenen blev godkendt med en enkelt tilføjelse om akustiklofter i Fælleshuset.

Godkendelse af referat fra sidste møde
Referat af mødet den 11. september 2024 var på forhånd godkendt, idet der ingen indsigelser var 
fremkommet en uge efter udsendelsen. Referatet er lagt på hjemmesiden.

Siden sidst (orientering fra formanden)
Møde med alternativ administrator (behandles under punkt 5). Møde med nabo-haveforeninger 
om fælles loppemarked. Loppemarkedet skal finde sted på Sommervirkes arealer, dato er sat til 
28. juni 2025.

Aktuelle opgaver
Ny administration. Formand og kasserer indstillede, at vi vælger Øens Ejendomsadministration i 
stedet for Newsec, som der løbende har været utilfredshed med. Et flertal af bestyrelsen gik efter 
drøftelse ind for at følge indstillingen, der blev vedtaget med lovning om, at en redigeret kontrakt 
blev rundsendt til bestyrelsesmedlemmerne, så snart den foreligger.

Dato for generalforsamlingen. Dato og tidspunkt blev fastsat til lørdag den 29. marts 2025 kl. 10.

Havevandring. Højde af træer var medtaget som et – i forhold til visse tidligere havevandringer – 
nyt emne, hvor det er uklart, hvad vi kan forlange af medlemmerne. Opdatering af ordensreglerne, 
der indeholder et punkt om højde af træer, tages op på et senere møde.

Bordennisbord i Fælleshuset. Spilleklubben har bedt om tilladelse til at anvende og henstille et 
bordtennisbord i Fælleshuset. Godkendt under forudsætning af, at det sammenfoldede 
bordtennisbord kan være i depotrummet.

Akustiklofter. Ole (133) og Kenneth (11) har skaffet gratis akustikplader og tilbyder at sætte dem 
op i Fælleshuset. De har bedt om 3.000 kr. til indvendig maling af Fælleshuset, herunder køkkenet. 
Bevilget af et flertal under forudsætning af, at malearbejderne er afsluttede i februar.

Regnskab
Kassereren oplyste, at budgettet holder, men at kvartalsoversigterne fra Newsec ikke giver meget 
mening.

Eventuelt
Tim har fået tilbud på fræsning og foring af rør til udløb fra drænbrønden og ud i åen mellem 
Sommervirke Øst og Vest. Prisen – 18.062,50 forekommer høj, og tilbud på alternativt at skyde et 
nyt rør indhentes.



Næste møder
Mandag den 6. januar 2025 kl. 17.
Torsdag den 23. januar 2025 kl. 17.


